

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/387 <u>中六畢業典禮</u>

敬啟者:

本校謹訂於6月7日(星期六)早上,假本校禮堂舉行2024-2025年度中六畢業典禮, 特函誠邀 閣下撥冗出席,共同對 貴子弟送上最真摯的畢業鼓勵與祝福。詳情如下:

- 日期: 6月7日(星期六)
- 時間: 上午 10:00 至中午 12:00 (上午 9:40 恭候)
- 地點: 本校禮堂
- 備註: 1.中六同學須穿著整齊校服出席典禮,並於上午 8:30 前到達 104 室。2.中六同學的髮服飾儀容必須符合校規要求。

如有查詢,請致電 2461 1555 與班主任老師聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年五月十五日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parents' Circular 2024-2025/387 Form 6 Graduation Ceremony

Dear Parents / Guardians,

We are honoured to announce that our school's Form 6 Graduation Ceremony for the academic year 2024 – 2025 will be held on Saturday, 7 June 2025.

You are cordially invited to attend this momentous occasion to provide your sons / daughters with your sincerest encouragements and blessings.

Details of the event are as follows:

Date	7 June 2025 (Saturday)
Time	10:00 a.m. – 12:00 noon (Reception at 9:40 a.m.)
Venue	School Hall
Remarks	 All Form 6 students attending the Graduation Ceremony must be in school uniform and assemble at Room 104 before 8:30 a.m. The hairstyles, hair accessories and appearance of all Form 6 students must comply with the rules and regulations of the school.

For enquiries, please contact the respective Form 6 class teachers at 24611555.

Yours faithfully,

CHAN Yuet-ping Principal